



# Verslag

Aanwezig: E. De Vogelaer, J. Jacobs, G. Follens, L. Verlaenen, E. Chevrolet, W. Nys, M; Seminck, L. Van De Sande, M. Boels, P. Thys, L. Peetroons, M. De Vyllder, J. Van Peteghem

Verontschuldigd: X. Rondas, B. De Brabandere, W. Muller

Afwezig: S. Vermeulen, M. Lambrecht

---

## 1 Sport

### 1.1 Elitelijst 2017

Max stelt de elitelijst 2017 voor.

Er wordt gevraagd om bij publicatie van de lijst op de website de trainers ook te vermelden bij iedere atleet.

De elitelijst 2017 wordt goedgekeurd.

Max tracht eerst de atleten persoonlijk te contacteren en zal uiterlijk einde deze week de lijst publiceren op de website.

### 1.2 Steepleproject

P. Thys heeft vernomen dat de steepletrainingen niet langer zullen doorgaan.

Hij betreurt dat diegene die de trainingen in het verleden steeds hebben gegeven niet betrokken werden voor een evaluatie en tevens niet op de hoogte gebracht werden van de beslissing.

Ludwig verklaart dat hieromtrent helaas ongelukkige communicatie gevoerd werd. Alle bestaande initiatieven worden geïntegreerd in de aanpak met regionale trainingscentra. Er wordt wel werk gemaakt van een oplossing rond regionale trainingscentra waarin alle disciplines behandeld worden. Het is dus de bedoeling dat het hervormd wordt en niet afgeschaft. Ludwig voegt er nog aan toe dat alle betrokken partijen bij dit proces ook aangesproken worden.

### 1.3 Evaluatie afgelopen wedstrijden

- KVV Cad/Sch DCLA
- BK Masters DEIN
- BK 10km op de weg AVLO
- BK Cad/Sch ACHL
  
- FC AVLO
- FC VITA
- FC DCLA
- FC OEH
- FC OLSE
  
- FCMK MACW  
bijkomende bemerking van Ludo: te weinig medewerkers + tijdschema werd niet gevolgd
  
- VJT VS - ACW - LOOI - OB
  
- B-meeting VMOL
  
- Finale BVV Pup/Min ACW

- Terrein te Machelen werd op vraag van de club gekeurd. Resultaat: afgekeurd. Dit wordt zo doorgegeven aan MAC.

#### Wedstrijden onder verantwoordelijkheid van de LBFA:

- Interprov. Match te St.Lambrechts-Woluwe: klachten binnengekomen van vrijwel iedere provincie. Dit zal besproken worden op de eerstvolgende KBAB-vergadering.
- BK Jun/Bel te Nijvel: ook deze klachten worden meegenomen naar de KBAB-vergadering.

#### **1.4 Kwaliteitsmanagers**

Ludwig geeft een stand van zaken over de situatie rond de kwaliteitsmanagers.  
Max is hiermee bezig.

#### **1.5 Beloftetrainers**

Ludwig geeft een stand van zaken over de situatie rond de Beloftetrainers.  
Paul Thys wil benadrukken dat het 'ronselen' van atleten door trainers/clubs absoluut verboden is. Michel Boels voegt er nog aan toe dat het in het belang van de Belofte-atleet is dat de persoonlijke trainer en de Beloftetrainer met elkaar communiceren om de trainingen op elkaar af te stemmen en zo een goede verstandhouding op te bouwen.

#### **1.6 Topsportschool**

De TaskForce heeft geadviseerd om geen 2<sup>de</sup> graad meer te voorzien op de TSS.  
De Vlaamse Atletiekliga gaat niet akkoord met het advies en bijgevolg blijft de 2<sup>de</sup> graad alsnog bestaan.

#### **1.7 Selectiecommissie**

Luk Verlaenen ziet op dit moment geen redenen om de criteria voor indoor/veldlopen aan te passen tegenover vorig jaar en vindt dus dat het samenroepen van de vergadering pas nodig is wanneer de effectieve selectie besproken dient te worden.  
Paul Thys benadrukt dat er alleszins iets op de website gepubliceerd moet worden.

#### **1.8 Begeleiding atleten in buitenland**

Naar aanleiding van een voorval tijdens de OS te Rio vraagt Paul Thys om er in de toekomst beter over te waken wie meegestuurd wordt qua begeleiders naar buitenlandse wedstrijden.  
Het gevaar van persoonlijke trainers als begeleider meesturen is dat andere 'niet-topatleten' 'verwaarloosd' worden.  
Paul Thys vindt dat alle atleten gelijk behandeld zouden moeten worden.  
Ludwig verklaart dat het principe dat de federatie hanteert waarbij iedere atleet begeleid dient te worden gehandhaafd moet worden. Max zal de situatie nagaan bij de nodige partijen.  
Michel Boels benadrukt nog dat dit enkel een probleem blijkt op OS en niet op andere kampioenschappen zoals EK/WK atletiek. Hij is van mening dat op een EK/WK de persoonlijke trainers hun atleten moeten kunnen begeleiden, daarom bestaan net de 'personal coaches'-accreditaties.  
In dit kader geeft M. Boels ook aan dat hij regelmatig vragen/opmerkingen krijgt van coaches. Er wordt voorgesteld om vanaf heden alle vragen/opmerkingen die aan bestuurders gesteld worden door te spelen aan het betrokken personeelslid en die personen er tevens op aan te spreken dat zij hun vragen rechtstreeks aan het betreffende personeelslid dienen te richten.

#### **1.9 Interne communicatie**

Paul Thys vraagt waarom het verslag van de RvB van 8 augustus laattijdig verstuurd werd.  
Door een samenloop van omstandigheden werd dit verslag inderdaad laat doorgestuurd.  
Wanneer dit vastgesteld wordt, mag er steeds gemaïld worden naar de administratie van de VAL.

#### **1.10 Organisatie federale Paasstage**

Michel Boels vraagt of de Paasstage in 2017 nog doorgaat.  
Max laat weten dat er momenteel nog gebrainstormd wordt over de federale stages. Op het moment dat deze oefening klaar is, zal er gecommuniceerd worden. De betrokken atleten/trainers zullen als eerste ingelicht worden.

## **2 Beleid**

## 2.1 Voorstel Statuutwijziging

2 bemerkingen van M. Boels.

De procedure is nu lopende maar Michel vraagt wanneer de RvB zich zal uitspreken over deze statuten.

Ludwig geeft nog een status van het project. De visieteksten die nu verspreid werden, zijn in feite verslagen van de vergaderingen van de werkgroepen.

De visieteksten + 'good governance' werden gebundeld in statuutwijzigingen. Alles wat in de visieteksten staat, is dus geïmplementeerd.

Zowel alle clubs als de leden van de RvB moeten deze teksten tijdig te zien krijgen. Op de RvB van 24 oktober zal de RvB hierover dus haar fiat moeten geven om te kunnen verspreiden op 25 oktober (= uiterste datum voor verspreiden van documenten AV).

Aanstaande donderdag is er nog een vergadering van de bevoegde werkgroep. Luk Verlaenen stelt voor dat iedereen die bemerkingen heeft op de huidige versies, deze doorstuurt aan de werkgroep zodat zij dit tijdig kunnen bekijken en implementeren/aanpassen.

## 3 Administratie

### 3.1 Wedstrijdenprogramming 2017

Staat online.

### 3.2 Wedstrijdkalenders

De winterkalender wordt naar gewoonte gepubliceerd op de website vanaf begin oktober.

In afwachting hiervan kunnen steeds lijsten verkregen worden bij Josefien.

Naar volgend jaar toe zal de timing herbekeken worden.

## 4 Verslagen

### 4.1 Raad van Bestuur 30/5 + 8/8

30/5: 4.2: PC West-Vlaanderen: te weinig 'deelnemers' moet worden: te weinig 'medewerkers'.

8/8: geen bemerkingen.

### 4.2 Provinciale verslagen

- West-Vlaanderen 11/8 + 15/9

11/8:

Binnen het PC is besloten om voor de 3 grote PK's zelf een uurschema + uurschema podia op te stellen.

Vanaf dit seizoen zal gestart worden met een West-Vlaams crosscriterium.

Kalendervergadering is vastgelegd op do 8/12.

15/9:

Nieuw terrein in Beernem werd goedgekeurd.

Terrein te Oostkamp werd quasi volledig afgekeurd.

- Oost-Vlaanderen 3/8 + 6/9

VLAB-sessie 'vzw en BTW-wetgeving' geannuleerd wegens te weinig inschrijvingen.

Afgelopen PK's werden besproken.

- Vlaams-Brabant 11/8

/

- Limburg 18/8

Meeting ACA 15/10 kan niet doorgaan. In overleg zal men trachten het PK gewichtwerpen zo goed mogelijk in te passen in de meeting van ATLA op 8 oktober.

### 4.3 VCJ 1/8

Paul Thys: "een man mag niet hazen" ; een vrouw dus wel? Dit blijft een eeuwige discussie.

Discussie omtrent verschillende vergoedingen van juryleden tussen VAL/LBFA zal voorgelegd worden op de eerstvolgende KBAB-vergadering.

Op Vlaams niveau is beslist dat de juryleden voor interclub-wedstrijden nu door de provinciale aanduider aangeduid zullen worden.  
Voorstel om soepeler te zijn bij het samenvoegen van jongens en meisjes bij bepaalde proeven. De RvB betwijfelt of dit een meerwaarde biedt aan de jeugdathleten. Bovendien gebeurt dit slechts zelden.

#### 4.4 VAT 5/9

Vergadering ging voornamelijk over de VAT-dag in Leuven van aanstaande zaterdag.  
Er zijn weinig eigen VAL-mensen (Beloftrainers, kwaliteitstrainers, TSS-trainers,...) bereid om iets te doen op de VAT-dag. De VAT-leden betreuren dit.  
De bemerkingen omtrent BK's worden meegenomen naar de KBAB-vergadering.

#### 4.5 VLAB 20/9

Mieke Seminck laat weten dat lid Rik Beddeleem werd verwelkomd als nieuw lid.  
Afgelopen bijscholingen werden geëvalueerd.  
Er blijkt vooral vraag naar een EHBO-bijscholing voor bestuurders.  
Er zal opnieuw werk gemaakt worden van de bundel 'Kan de meeting beginnen?' want men heeft gemerkt dat hier nood aan is.

A.C. en Mas-kampioenschappen: 1 Master kan zowel een medaille winnen van het A.C.-podium als het podium van de eigen Masters-leeftijdsgroep.

### 5 Varia

- **Vervanging Gerit Batsleer als bestuurder in KBAB:**

Ludo Van de Sande zal deze taak op zich nemen. 10 oktober is de eerstvolgende vergadering om 17u30.

- **Code Muylers 'goed bestuur':**

Michel Boels heeft voor iedere bestuurder een kopie bij van een tekst uit De Tijd die weergeeft wat een 'goed bestuur' is en inhoudt.

- **Zottegem Atletiekclub:**

Ludwig informeert iedereen dat er een ruzie heerst tussen het huidig bestuur ('anciens' van de club) en een groep rond de jeugdwerking. De hele situatie is aan het escaleren. Het huidig bestuur staat zwak in haar schoenen vermits zij de vzw-wetgeving niet zijn nagekomen.

- **Aanduider Limburg:**

Willy Nys informeert iedereen dat de aanduider van Limburg zijn ontslag heeft gegeven.